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Abstract (en)

Compositions for protecting metals, which contain a mixture consisting of stearic acid, dicyclohexylamine and an azole derivative, and

more particularly compositions containing from 0.8 to 1.5 g/l of 1-phenyl-5-mercaptotetrazole and from 0.005 to 0.01 g/l of the stearic
acid:dicyclohexylamine mixture in the molar ratio of 1:1, in solution in water, and process for its preparation, and methods of protecting metals by
employing the said compositions.

Abstract (fr)

La présente Invention est relative a des compositions protectrices des métaux qui contiennent un mélange constitué d'acide stéarique, de
dicyclohexylamine, et d'un dérivé d'azole, et plus particulierement a des compositions contenant de 0,8 a 1,5 g/l de 1-phényl-5-mercaptotétrazole,
et de 0,005 a 0,01 g/l du mélange acide stéarique:dicyclohexylamine dans le rapport molaire 1:1, en solution dans I'eau, ainsi qu'a son procédé de
préparation, et a des méthodes de protection des métaux, utilisant lesdites compositions.
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